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Z Á P I S N I C A 
 

Z 5.riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Černíku,                                                                      

ktoré sa konalo dňa 21. Júna 2019 o 19.00 hodine                                                                                       

v zasadačke obecného úradu v Černíku 

    

     Dnešné riadne zasadnutie OZ bolo zvolané pozvánkou starostu obce v zmysle zákona 

č. 369/1990 Zb., § 12, ods. 1 v znení neskorších zmien a doplnkov. 

 

  

1.Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
 

     Rokovanie dnešného zasadnutia otvoril a viedol starosta obce, ktorý na začiatku privítal poslancov 

OZ ak aj všetkých zúčastnených. Starosta obce skonštatoval, že sú prítomní 6 poslanci OZ, čo 

znamená, že dnešné zasadnutie OZ je uznášaniaschopné.  

Starosta obce prečítal návrh programu zasadnutia OZ. Vyzval poslancov na ďalšie doplnenie 

programu. Zo strany poslancov neboli prednesené žiadne návrhy na jeho doplnenie. Poslanci OZ 

schválili program zasadnutia. 

 

Uznesenie číslo V/1/21062019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

program 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 21.06.2019, nasledovne: 

 

1.    Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2.    Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

3.    Kontrola uznesenia zo 4. zasadnutia OZ 

4.    Schválenie VZN č. 2/2019, ktorým sa vydáva Štatút obce 

5.    Schválenie VZN č. 3/2019 O určení príspevku na čiastočnú úhradu nákladov  

       v materskej škole a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v jedálni MŠ  

       v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

6.Schválenie prijatia kontokorentného úveru 

7.Schválenie záverečného účtu a rozpočtového hospodárenia obce Černík za rok 2018 

8.    Schválenie smernice č. 1/2019 Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva  

       obce Černík 

9.    Schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže na prenájom voľných nebytových  

       priestorov  

10.  Odsúhlasenie prenájmu bytu číslo 3 v 6 BJ 

11.  Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Černík na II. polrok 2019 

12.  Odsúhlasenie predaja nehnuteľnosti pre Ernesta Taldíka vo vlastníctve obce Černík -      

       novovytvorená parcela C KN 1987/18 o výmere 10 m² 

13.  Prerokovanie kúpy veľkokapacitných kontajnerov o objeme 7-11 m³ 

14.  Diskusia 

15.  Záver 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 
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Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. TomášStuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval:0 

     

 

2. Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

 

Za overovateľov zápisnice určil starosta poslancov OZ Ing. Mária Nováka, Mgr. Alenu Vráblovú. Za 

zapisovateľku zápisnice starosta obce určil pracovníčku Obecného úradu, Michaelu Cigánovú. 

Starosta obce podal návrh na zloženie návrhovej komisie. Poslanci na podnet starostu hlasovali 

a s počtom hlasov 6, jednomyseľne schválili návrhovú komisiu v zložení predseda Mgr. Tomáš 

Stuchlý a člen Milan Vašek. 

 

 

3.Kontrola uznesenia zo 4. zasadnutia OZ 
 

Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce, aby prečítala stanovisko k plneniu uznesenia 

zo 4. zasadnutia OZ.  

 

Uznesenie číslo V/2/21062019 

Ku kontrole uznesenia zo 4. zasadnutia OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- konštatuje, že 

Uznesenia zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Černíku sú splnené okrem Uznesenia číslo 

IV/3/03052019 týkajúceho sa kúpy pozemku parc. čísla 338, 340/1, 341 o výmere 490 m², 

uznesenie je v štádiu riešenia, Uznesenie číslo IV/14/03052019 ku kúpe jazdeného automobilu, 

taktiež v štádiu riešenia, Uznesenie číslo IV/15/03052019 k zámeru čerpania úveru pre účely 

financovania kúpy pozemku a kúpy jazdeného automobilu, prijatie úveru je stave riešenia a je 

potrebné nahradiť uznesenie zo 4. zasadnutia novým uznesením. 

 

 

4.Schválenie VZN č. 2/2019, ktorým sa vydáva Štatút obce 

 

Starosta obce informuje prítomných, že v roku 2015 bol vypracovaný Štatút obce Ing. 

Briestenským, ktorý nám s tým veľmi pomohol. Ale nakoľko chýbajú v Štatúte obce z roku 2015 

poznámky pod čiarou je potrebné schváliť tento štatút už upravený o tieto poznámky. Poznámky 

pod čiarou významne vysvetľujú text celého Štatútu obce. Návrh VZN bol zverejnený na úradnej 

tabuli od 05.06.2019. Zástupca starostu M. Vašek sa informuje, či boli na obec doručené nejaké 

pripomienky k tomuto VZN. Starosta odpovedal, že žiadne pripomienky neboli doručené. Poslanci 

OZ nemali žiadne pripomienky a preto prijali uznesenie. 
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Uznesenie číslo V/3/21062019 

K schváleniu VZN č. 2/2019, ktorým sa vydáva Štatút obce 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2019, ktorým sa vydáva Štatút obce a zároveň ruší VZN 

č. 1/2015 štatút obce. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 

 

 

5. Schválenie VZN č. 3/2019 O určení príspevku na čiastočnú úhradu  

nákladov v materskej škole a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky  

      úhrady v jedálni MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

 

Starosta obce informuje, že oproti VZN, ktoré bol schválené v roku 2018 sa zmenili finančné 

pásma na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov s účinnosťou od 

01.09.2019. Desiata z 0,26 EUR išla hore na 0,36 EUR, obed z 0,64 EUR na 0,85 EUR a olovrant 

z 0,22 EUR na 0,24 EUR. Čo sa týka zamestnancov tam sa príspevok na obed zdvihol z 1,12 EUR 

na 1,33 EUR. Taktiež sa vo VZN upravil deň, do ktorého je možné príspevok za pobyt dieťaťa 

v MŠ uhradiť bude to do 15. dňa príslušného mesiaca a tieto príspevky bude možné hradiť aj 

elektronicky od septembra 2019. Príspevok na nákup potravín sa bude tiež dať hradiť aj 

elektronicky a prípadnú neúčasť na stravovaní bude možné nahlásiť do 07:30 hod. daného dňa. 

Zástupca starostu sa informoval či zo strany občanov bola podaná nejaká pripomienka k tomuto 

VZN. Starosta odpovedal, že žiadne pripomienky na Obecný úrad neboli doručené. Návrh VZN 

bol zverejnený na úradnej tabuli od 05.06.2019. Poslanci OZ prijali uznesenie k tomuto bodu. 

 

 

Uznesenie číslo V/4/21062019 

K schváleniu VZN č.3/2019 O určení príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v materskej 

škole a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v jedálni MŠ v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce                                  

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2019 O určení príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v materskej škole a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v jedálni MŠ 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce a zároveň ruší VZN č. 1/2018 o určení príspevku na čiastočnú 

https://www.obeccernik.sk/evt_file.php?file=5192
https://www.obeccernik.sk/evt_file.php?file=5192
https://www.obeccernik.sk/evt_file.php?file=5211
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úhradu nákladov v MŠ a čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v jedálni MŠ 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. TomášStuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

6. Schválenie prijatia kontokorentného úveru 

 

Starosta obce informuje, že úver v hodnote 12 000 EUR bol schválený na 4. zasadnutí OZ 

konaného 03.05.2019. Toto uznesenie je potrebné zrušiť a prijať nové uznesenie, ktorým sa schváli 

prijatie kontokorentného úveru v hodnote 12 000 EUR a vystavenie blankozmenky. Tento úver 

bude slúžiť na kúpu pozemku a automobilu. Dostali sme 3 ponuky od bánk a najvýhodnejšia 

ponuka bola zo Všeobecnej úverovej banky. Túto ponuku sme aj prijali. Do rozpravy sa nezapojil 

nikto zo zúčastnených, preto predseda návrhovej komisie T. Stuchlý prečítal uznesenie a poslanci 

OZ prijali uznesenie k tomuto bodu. 

 

Uznesenie číslo V/5/21062019 

K schváleniu prijatia kontokorentného úveru 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

1.) prijatie kontokorentného úveru vo výške 12 000  EUR 

(slovom dvanásťtisíc EUR) poskytnutého zo strany Všeobecnej úverovej banky, a.s. IČO: 

31320155, so sídlom: Mlynské nivy 1, 829 90 Bratislava, zapísanej v obchodnom registri 

Okresného súdu Bratislava I, oddiel: Sa, vložka číslo: 341/B (ďalej len „banka) za podmienok 

dojednaných v príslušnej zmluve, 

 

2.) vystavenie vlastnej vistablankozmenky 

na rad banky za účelom zabezpečenia pohľadávky banky z úveru 

 

- bez pripomienok 

poslancov Obecného zastupiteľstva v Černíku v zmysle predlohy. 

 

3.) zrušenie uznesenia zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Černíku číslo 

IV/15/03052019 k prerokovaniu zámeru čerpania úveru pre účely financovania kúpy 

pozemku a kúpy jazdeného automobilu 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

https://www.obeccernik.sk/evt_file.php?file=5211
https://www.obeccernik.sk/evt_file.php?file=5211
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Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš  Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

7. Schválenie záverečného účtu a rozpočtového hospodárenia obce Černík za  

rok 2018 

 

Starosta obce dal slovo hlavnej kontrolórke obce, aby prečítala stanovisko k záverečnému účtu, 

ktoré tvorí prílohu č. 1 k zápisnici. Záverečný účet obce je spracovaný podľa príslušných 

ustanovení zákona o rozpočtových pravidlách. Obec dosiahla rozpočtové hospodárenie schodok. 

Kontrolórka obce odporúča Obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu Záverečného 

účtu obce Černík za rok 2018 výrokom: celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad. 

 

Uznesenie číslo V/6/21062019 

K schváleniu záverečného účtu a rozpočtového hospodárenia obce Černík za rok 2018 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

1. berie na vedomie  

Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2018, ktoré tvorí prílohu č. 1 

k zápisnici. 

2. schvaľuje 

Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

8.Schválenie smernice č. 1/2019 Zásady odmeňovania poslancov obecného  

zastupiteľstva obce Černík 

 

Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Černíku boli schválené v roku 2014. 

Starosta obce informuje prítomných, že v nových zásadách nenastali zásadné zmeny. Ide len 

o kozmetické úpravy nakoľko aj minimálna mzda v národnom hospodárstve rastie. Návrh je zvýšiť 

odmeny pre poslancov zo 17 EUR na 20 EUR za každé zastupiteľstvo a z 8 EUR na 10 EUR za 

pracovné rokovanie poslancov. Smernica tvorí prílohu č. 2 k zápisnici. Do rozpravy sa nezapojil 

nikto zo zúčastnených, preto poslanci OZ prijali uznesenie. 

 

 

Uznesenie číslo V/7/21062019 
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K schváleniu smernice č. 1/2019 Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva 

obce Černík 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Smernicu č. 1/2019 Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva obce Černík 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš  Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

9. Schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže na prenájom voľných  

nebytových priestorov 

 

Jedná sa o nebytové priestory v Poštovej ulici a ide  o výmeru priestoru 30,25 m². V minimálnej 

cene nájmu 10 EUR/m²/rok a bez energií. Starosta obce vyzval zástupcu a člena návrhovej komisie 

M. Vašeka aby prečítal znenie obchodnej verejnej súťaže na prenájom voľných nebytových 

priestorov. Podmienky obchodnej verejnej súťaže tvoria prílohu č. 3 k zápisnici. 

 

Uznesenie číslo V/8/21062019 

K schváleniu podmienok obchodnej verejnej súťaže na prenájom voľných nebytových 

priestorov  

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Podmienky obchodnej verejnej súťaže na prenájom voľných nebytových priestorov, ktoré tvoria 

prílohu č. 3 k tejto zápisnici. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš  Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

 

 

 

10. Odsúhlasenie prenájmu bytu číslo 3 v 6 BJ 
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Predmetom tohto bodu je schválenie prenájmu bytových priestorov v 6 BJ konkrétne bytu č.3, 

v prospech Lenky Šípošovej s podmienkou, že všetky záväzky voči obci bude mať vysporiadané 

do 31.07.2019. Do diskusii sa nezapojil nikto zo zúčastnených preto poslanci OZ prijali k tomuto 

bodu uznesenie. 

 

 

Uznesenie číslo V/9/21062019 

K odsúhlaseniu prenájmu bytu číslo 3 v 6 BJ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Prenájom bytu č. 3 v 6 BJ v zmysle VZN č. 1/2019 o podmienkach a kritériách prideľovania 

a správy nájomných bytov v bytových domoch, v prospech Lenky Šípošovej, bytom Černík 477, 

s podmienkou, že všetky záväzky bude mať aktuálny nájomca voči obci Černík vysporiadané do 

31.07.2019. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš  Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

11. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Černík na  

II. polrok 2019 

 

Zástupca starostu a člen návrhovej komisie M. Vašek prečítal znenie plánu kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky obce Černík na II. polrok 2019, ktorý tvorí prílohu č. 4 k zápisnici. Poslanci 

OZ nemali k plánu hlavnej kontrolórky žiadne pripomienky a preto prijali uznesenie.  

 

 

Uznesenie číslo V/10/21062019 

K schváleniu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Černík na II. polrok 2019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Černík na II. polrok 2019, ktorí tvorí prílohu  

č. 4 k tejto zápisnici. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 
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Za:6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš  Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 

 

 

12. Odsúhlasenie predaja nehnuteľnosti pre Ernesta Taldíka vo vlastníctve  

obce Černík - novovytvorená parcela C KN 1987/18 o výmere 10 m² 

 

Zámer odpredať pozemok z majetku obce Černík bol schválený na 4. zasadnutí OZ uznesením 

číslo IV/4/03052019. Cena za odpredaj činí 10 EUR/m² a predajná cena spolu činí 100 EUR. Teraz 

je potrebné schváliť samotný predaj nehnuteľnosti pre Ernesta Taldíka, ako informuje starosta 

obce. Návrh uznesenia prečítal predseda návrhovej komisie T. Stuchlý a poslanci prijali uznesenie.  

 

 

Uznesenie číslo V/11/21062019 

K odsúhlaseniu predaja nehnuteľnosti pre Ernesta Taldíka vo vlastníctve obce Černík – 

novovytvorená parcela C KN 1987/18 o výmere 10 m² 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku  

- schvaľuje 

v súlade s § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení  neskorších 

predpisov vzhľadom na prípad hodný osobitného zreteľa prevod nehnuteľnosti z vlastníctva obce 

Černík – odpredaj pozemku v kat. území obce Černík z pôvodnej nehnuteľnosti E-KN parc. Č. 

1950 o výmere 211 m², vedenej na LV 2511 vo vlastníctve obce Černík v podiele ¼  

v katastrálnom území obce Černík, novovytvorenú parcelu C-KN 1987/18 orná pôda  o výmere 

10 m², podľa vypracovaného geometrického plánu 134/2018 zhotoviteľ GEOPROJEKT NR, 

s.r.o. v prospech Ernesta Taldíka, trvale bytom 952 01 Vráble. Cena za odpredaj činí 10 EUR/m², 

predajná cena spolu činí 100 EUR. Odsúhlasenie predaja nehnuteľnosti vychádza zo zámeru, 

ktorý bol schválený na 4. zasadnutí obecného zastupiteľstva v Černíku uznesením číslo 

IV/4/03052019. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za:6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš  Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 

 

 

 

 

13. Prerokovanie kúpy veľkokapacitných kontajnerov o objeme 7 -11 m³ 
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Starosta obce informuje, že sa jedná hlavne o kontajnery na cintoríne, ktoré sú v dezolátnom stave. 

Hlavne spodok týchto kontajnerov je značne prehrdzavený. Je potrebné sa zamyslieť nad tým, 

pretože skôr či neskôr budeme musieť zadovážiť nové kontajnery. Je tu návrh zadovážiť 

kontajnery v objeme 10, 11 m3. Kontajner o objeme 10, 11 m3 je výhodnejšie odviesť ako dva 

kontajnery po 5 m3. Pri takomto kontajnery budeme schopní ušetriť cez 100 EUR na doprave. 

Treba povedať, že sa nejedná o nový kontajner, ale o repasovaný vo veľmi dobrom stave. Cena 

takéhoto kontajnera sa hýbe okolo 1000 EUR. Starosta obce otvoril k tomuto bodu diskusiu. Ešte 

informuje prítomných, že by sme skúsili zadovážiť dva takého kontajnery. Požiadal prítomných, 

ak by vedeli o takýchto kontajneroch nech dajú vedieť. Do diskusie sa zapojil prítomný  

M. Foltin, ktorému sa páči, že na cintoríne je umiestnený kontajner na sklo. Ale je problém 

s plastovými náplňami, ktoré sa dávajú do kontajnera s biomasou. Či by nebolo možné dať zvlášť 

kontajner na tento plast. Starosta reaguje, že nie je problém dať tam kontajner o objeme 1100 l,  

označíme ho a bude slúžiť len na plasty. Zástupca starostu však upozorňuje, že musí ísť len o čisté 

plasty alebo aj sklo, ako náhle bude trochu znečistený už sa jedná o komunálny odpad. S tým je 

však problém, pretože nie vždy sklo alebo aj plast pekne do čista vyhoria. S odpadom je všeobecne 

problém nakoľko poplatky sú vysoké a každým rokom sa majú zvyšovať a hlavne poplatky za 

uloženie komunálneho odpadu na skládkach. Preto je potrebné, aby sme separovali odpad vo 

väčšej miere než to robíme teraz. 

 

 

Uznesenie číslo V/12/21062019 

K prerokovaniu kúpy veľkokapacitných kontajnerov o objeme 7 m³ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku  

- schvaľuje 

Kúpu veľkokapacitného kontajnera v počte 2 ks a v cene do 3000EUR, na základe úpravy 

rozpočtových položiek. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov:6 

Za:6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Mário Novák, Mgr. Tomáš  Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 

 

 

14. Diskusia 

 

Starosta obce si zobral slovo na začiatok, kde spomenul, čo sa za poslednú dobu v obci udialo. 

Podpísali sme zmluvu so spoločnosťou Bučina, ktorá bude od nás odoberať drevnú hmotu. Jedná 

sa o preglejku, dosky, drevený materiál. Aj toto nám pomôže zvýšiť mieru separácie. Takže ak 

občania majú takýto odpad netreba to páliť stačí to priniesť na Obecný úrad. Takýto odpad sa 

preberá bezplatne. Budúci týždeň sa začnú stavebné práce na vodovode k bývalému 

poľnohospodárskemu družstvu. Projekt na zberný dvor, ktorý bol podaný minulý rok nám 

neprešiel. Pokiaľ pôjde ďalšia výzva na tento projekt budeme sa snažiť sa do  tejto výzvy určite 
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zapojiť. Pán M. Mihalovič nám zadovážil makadam, ktorý sme dali na parkovisko pri kostol, 

taktiež ho zadovážil pre ZŠ Mojzesovo – Černík. Z jeho strany to bolo bezplatne a touto cestou 

mu starosta obce ďakuje. Ďalej chce poďakovať Antonovi Sebinkovi za ozvučenie hodkovej 

slávnosti a Ing. Pavlovi Jakabovičovi za ozvučenie slávnosti sv. Urbana a pri zabezpečení 

ozvučenia dňa detí na futbalovom ihrisku. Ďakuje Jozefovi Kuťkovi a poľovnému združeniu, ktorí 

zabezpečili chutný guláš na hodky. Patrí im veľká vďaka. Ďalej starosta obce informuje, že začal 

riešiť s p. Kleinom dva altánky na detských  ihriskách. Altánok na detskom ihrisku je naozaj 

v zlom stave, snažili sme sa ho opraviť ale už má aj svoje roky. Jedná sa o altánky na ihrisku pri 

bytovke a altánok na malom ihrisku. Išlo by o cenu okolo 1300 EUR za dva altánky. Ďalej starosta 

uviedol, že obec momentálne čaká na vyhodnotenie projektu na zvýšenie energetickej efektívnosti 

budovy obecného úradu. Možno za nejaké dva tri týždne by mohlo byť vyhodnotenie tejto výzvy. 

Vedeli by sme vymeniť okná, zatepliť celú budovu, strechu, vymeniť kúrenie.  

Ďalej bola predložená žiadosť od  p. Mgr. Martina Foltina v súvislosti s riešením jeho problému s 

obmedzovaním  jeho vlastníckeho práva návštevníkmi pizzerie Béčko, ktorí neohľaduplne 

parkovali pred vstupom na jeho súkromný pozemok. K tomuto problému je tu vyjadrenie ešte 

bývalého starostu obce. Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie T. Stuchlého, aby 

prečítal vyjadrenie bývalého starostu k predmetnej veci. V listoch sa píše, že bývalý starosta Ľ. 

Kuťka sa ospravedlňuje pánovi M. Foltinovi, že jeho písomne vyjadrenie trvalo dlhú dobu. Pán Ľ. 

Kuťka v listoch uvádza, že ho mrzí, že v dnešnej dobe si niektorí jednotlivci demokraciu a slobodu 

vysvetľujú po svojom. Uvádza, že pán M. Foltin si len hájil svoje občianske práva a to 

posudzované nielen v zmysle zákona a Ústavy Slovenskej republiky, ale aj podľa etiky a morálky. 

Nikdy si nenárokoval na obecný pozemok hoci bol aktívny a ústretový hľadať riešenie. Taktiež Ľ. 

Kuťka konštatuje, že pán M. Foltin hľadal a navrhoval diplomatické riešenie aj čo sa týka 

postavenia čiernej stavby (panelový plot) vlastníkmi pizzerie Béčko na jeho súkromnom pozemku, 

ktorí najprv pristúpili na pracovnej porade na návrh pána M. Foltina, no potom z toho návrhu 

odstúpili. Pán Ľ. Kuťka konštatuje, že sa mu postoj vlastníkov pizzerie zdá nepochopiteľný a preto 

v záujme predídenia šírenia nepodložených informácií, odporúča predmetnú zápisnicu doplniť o 

skutočnosti, že pán M. Foltin aj keď bol poškodený, napriek tomu mal záujem spor urovnať a s 

vlastníkmi pizzerie Béčko sa dohodnúť, no tí to odmietli. Pán Ľ. Kuťka tiež píše, že obec nemá 

možnosti doriešiť susedské vzťahy, keď sa sporiaci nevedia a nechcú dohodnúť. Píše, že je až 

zarážajúce, že sa na súkromnom pozemku pána M. Foltina objavila zásahová rozbuška, avšak 

nijaká policajná akcia sa tam neuskutočnila. Pán Ľ. Kuťka odporúča p. M. Foltinovi, že ak sa 

podobné prípady ako aj vyhrážanie, osobné útoky, poškodzovanie majetku budú opakovať, aby to 

pán M. Foltin oznámil polícii a trval na spísaní zápisnice. Pán M. Foltin sa ešte k tomuto vyjadril, 

že sú to resty ešte bývalého starostu. Jedná sa o vyjadrenie, ktoré by malo byť doložené ešte 

k zápisnici z 28. zasadnutia z dňa 14.09.2018. Tieto vyjadrenia pán M. Foltin dostal od bývalého 

starostu až v januári 2019.  Pán M. Foltin sa vyjadril, že niektorí občania sa vyjadrujú k tejto téme 

nerelevantne nemajú dostatočné informácie, preto žiadal bývalého starostu obce o vyjadrenie 

a následne o doplnenie zápisnice. Poslanec P. Kozár sa opýtal p. M. Foltina či predmetná 

záležitosť je už vyriešená. Na čo p. M. Foltin reagoval, že všetko je uzatvorené len chce, aby to 

bolo v zápisnici a aby ľudia mali objektívne informácie a nevnímali jeho osobu negatívne. Plné 

znenie vyjadrenia bývalého starostu k predmetnej veci tvorí prílohu č. 5 k zápisnici. 

Prítomný p. Čurgali sa poďakoval starostovi za parkovisko pri kostole, ktoré značne pomohlo 

s parkovaním áut, ďalej boli vymenené bočné dvere už dávnejšie na kostole a nie je to stále 

omietnuté, či by sa nedalo s tým niečo urobiť. Starosta prisľúbil, že sa na to pozrie. Vyšla výzva 

na vybudovanie a dobudovanie kanalizácie, na čo starosta reagoval, že o tejto výzve vie. Pán 

Čurgali sa pýta, či by sme sa vedeli odčleniť od Mojzesova. Starosta obce na to reagoval 
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nasledovne: “Samostatne ako obec nemôžeme žiadať prostriedky na dobudovanie kanalizácie, 

pretože podporované sú len projekty nad 2000 obyvateľov. Preto sme sa museli ešte v minulosti 

začleniť do aglomerácie s Mojzesovom, aby sme tento limit na obyvateľov splnili. Tým, že sme 

ale v aglomerácii s Mojzesovom s ktorým by sme mali žiadať o finančné prostriedky na 

dobudovanie kanalizácie máme nepriamo zviazané ruky. Pretože obec Mojzesovo nemá vyriešený 

projekt kanalizácie, ale ťažko za nich hovoriť. Momentálne sa rieši združenie piatich obcí, ktoré 

vlastnia ČOV, aby toto združenie získalo právnu subjektivitu. Toto združenie by po splnení 

viacerých predpokladov mohlo požadovať finančné prostriedky. Stále platí, že nad 2000 

obyvateľov by mali byť obce odkanalizované a preto sme na tom tak ako sme, nakoľko naša obec 

má približne 1040 obyvateľov. Do tejto témy sa zapojil zástupca starostu M. Vašek, ktorý hovorí, 

že podmienky získania dotácií sú rovnaké ako boli aj pred piatimi rokmi. P. Čurgali si všimol 

prečerpávaciu stanicu na trojuholníku a navrhuje, aby ju dal starosta oplotiť plechom. Nakoľko 

boli aj nedávno hody a je okolo nej neporiadok. Starosta obce s tým súhlasil, že je to určite dobrý 

nápad. Ďalej mal p. Čurgali pripomienku k vinohradníckej ulici, smerom na vinohrady. Ľudia si 

zvykli chodiť či už aj mamičky s kočíkmi cez vinohrady na prechádzky, ale je to tam veľmi 

nebezpečné nakoľko chodia cez vinohrady aj väčšie autá. Treba zvážiť aj so starostom z Kmeťova 

a v spolupráci s políciou nejaké obmedzenia, aby tam nedošlo k nejakému nešťastiu. Ďalší dotaz 

mal či by nebolo možné spojiť sa s povodím Váhu a spojazdniť napúšťací a vypúšťací ventil pri 

Vinodole na hrádzi, nakoľko je to tam zanesené. V prípade keby prišla veľká voda, vedeli by sme 

koryto starej rieky Nitry naplniť a udržali by sme spodné vody. Do diskusie sa zapojil P. Stuchlý, 

st. podľa, ktorého by bolo v tom prípade potrebné skontrolovať aj koryto starého ramena rieky 

Nitry. Ďalším bodom do diskusie od p. Čurgaliho bolo zvýšenie sumy na 35 EUR za vývoz žumpy 

fekálnym vozidlom. Doteraz sa platilo 25 EUR. Zvýšenie nastalo, keď bolo potrebné prijať 

ďalšieho človeka, pretože jeden šofér nestíha. Ako Černík sme platili 25 EUR teraz platíme 35 

EUR p. Čurgalimu to nesedí, sme vzdialený od ČOV nejaké 2 km. Prečo my máme platiť tú istú 

sumu ako napr. druhý koniec Vinodolu. Boli sme hodení do jedného vreca a znovu sa to opakuje, 

aj keď sa poplatok zvýšil. Keď náš šofér bol PN tak si zavolal šoféra z Radavy, ktorý mu žumpu 

vytiahol za 30 EUR a odniesol na ČOV Šurany. Tento šofér z Radavy by bol ochotný každý deň 

prísť po obede, po pracovnej dobe nášho šoféra a za 30 EUR vytiahnuť žumpu a odniesť na našu 

ČOV. Preto by bol rád p. Čurgali keby predostrel tento návrh aj ostatným starostom a aby to 

zvážili. Starosta obce poďakoval za tento návrh a pokračoval tým, že si robil analýzu z podkladov, 

ktoré mu boli doručené z Komjatíc. Z čoho zistil, že nejakých 5,20 EUR pripadá len na pohonné 

hmoty pri jednom vývoze, ostatná časť sumy je za vyčistenie tzn. Že len s touto sumou je možné 

operovať. Toto je dosť problematické ako to uchopiť či vytvoriť nejaké zóny, je to na diskusiu so 

starostami okolitých obcí dodal starosta. 

Do diskusie sa zapojila p. Helena Vašeková, ktorá sa pýta v akom katastrálnom území sa ČOV 

nachádza. A či by nemali ostatné obce platiť nám, že sa na našom  území nachádza ČOV a my 

máme najmenej výhod. A ešte by ju zaujímalo, kde sa odvádza z ČOV vyčistená voda. Starosta 

reagoval, že sa nachádza v katastrálnom území našej obce. A vyčistená voda odchádza do 

recipientu rieky Nitry. Pýta sa či je to v poriadku. Starosta odpovedal, že každý mesiac chodia 

kontroly a robia sa vzorky. Takže malo by to byť v poriadku. A čo sa týka výhod, síce je to na 

našom  území, ale máme tam každá obec nejaké podiely. My ako obec máme podiel okolo 11 %. 

Takže máme tam teda iba nejakú časť. Momentálne sa pracuje na rozšírení ČOV, pretože bez 

rozšírenia ČOV neurobíme ani meter nového potrubia. Táto ČOV už nestíha. M. Vašek ako 

zástupca starostu reaguje, že momentálne sa pracuje na stavebnom povolení. Bola spracovaná 

projektová dokumentácia na rozšírenie v podstatnom rozsahu ako bola doteraz ČOV určená. P. 

Vašeková sa zapojila do témy, staršie domy majú malé žumpy a hrá to proti nim. Síce nenaplnia 
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auto, ale musí k nim podstatne častejšie chodiť. Sú znevýhodnení oproti časti obce, kde sa 

kanalizácia nachádza. Ďalej p. H. Vašekovú zaujíma ako je ich časť obce zvýhodnená nakoľko sú 

zaťažení Mochovcami, v minulosti bolo povedané, že budú mať nejakú výhodu, pýta sa teda o akú 

výhodu ide. Cítia sa byť veľmi ukrivdení. Pani H. Vašeková upozornila zástupcu starostu aby sa 

neusmieval, keď ona rozpráva, nakoľko sú to závažné veci. Na čo zástupca reagoval, že on sa 

neusmieva. P. Vašeková pokračovala ďalej v diskusii, kde spomína, že vždy sa tu riešil iba futbal 

a iné veci, aj keď poznamenala, že nie je proti futbalu. Je názoru, že multifunkčné ihrisko nemá čo 

robiť v areáli futbalového ihriska. Malo byť umiestnené niekde v strede obce. Ďalej spomína časť 

obce staré búdy, kde obec v minulosti predala obecné pozemky, staré domy sa zbúrali, malo sa to 

zachovať. Vyslovila názor, že sme tam mohli mať nejakú izbu tradícií, čo by zviditeľnilo našu 

obec. Starosta obce odpovedal, že nad izbou tradícií sa uvažuje, a hľadá spôsoby, kde zobrať na to 

peniaze. Čo sa týka Mochoviec, každý rok sú na náš účet poukazované peniaze v sume cca 8000 

EUR. Sú použité na rôzne účely, ako napr. teraz na spomínané kontajnery alebo na altánky. Ďalej 

čo p. Vašekovú mrzí a zaujíma, prečo sa na futbalovom ihrisku, kde sú malé deti predáva alkohol. 

Na čo poslanec M. Kúkela reagoval, že už piaty rok sa venuje deťom, trénuje ich a na ich zápasoch 

nikdy bufet otvorený nebol. Do diskusie sa zapojil p. M. Foltin, ktorý vysvetľuje, že p. H. 

Vašeková myslí asi na zápasy dospelých a tam sa predáva aj alkohol. Na čo poslanec P. Kozár 

reaguje, že sa tam podáva občerstvenie ako pivo, kofola a pivo nie je tvrdý alkohol. P. Foltin dal 

príklad, že na medzištátnych zápasoch sa predáva iba nealko. Tak je na zváženie či nepredávať iba 

nealko pivo, kofolu a nejaké džúsy pre deti. Na čo poslanci P. Kozár a M. Kúkela reagovali, že 

bufet už nebude mať potom kto prevádzkovať na ihrisku. Starosta obce ukončil túto tému 

v diskusii, že je to možno myšlienka na zamyslenie a môžeme s tým pracovať. Starosta obce sa 

vrátil, ešte k p. Čurgalimu, ktorý navrhol fekál z Radavy, že by k nám vedel chodiť, je to na 

zamyslenie a určite to prediskutuje s ostatnými starostami. Na záver p. Vašeková ešte poďakovala 

starostovi obce, pretože na niektorých úsekoch bolo hlavná cesta vo veľmi zlom stave a teraz sa 

ju podarilo po dlhom čase opraviť. Starosta obce reogval, že v danej veci vyvíjal úsilie, aby nás 

Regionálna správa ciest neodkladala a vyriešila celý problém čo najskôr. P. Vašeková navrhuje 

ešte aby tých cca 8000 EUR na vodovod smerom k družstvu, ktoré chýbajú doplatil bývalý starosta 

obce, nakoľko sa jedná o jeho podnikateľské aktivity. Na čo reagoval starosta obce, že toto 

môžeme považovať za vyriešené a uzavreté a obec už na uvedenú vec žiadne ďalšie financie z 

rozpočtu neposkytne. P. Čurgali mal dotaz, ako to vyzerá s fotovoltaickými panelmi v areáli 

bývalého JRD. Starosta obce reaguje, že 16. 05.2019 mali stretnutie na ministerstve. Spoločnosť 

INECO im tam dala najavo, že relatívne v krátkom čase by sme mali dostať správu o hodnotení, 

na ktorú budeme musieť reagovať. Doteraz správa neprišla a keď ani nepríde tým pádom je všetko 

pozastavené. Zástupca starostu v závere poďakoval miestnemu rybárskemu spolku pri 

organizovaní detských rybárskych pretekov na deň detí a to konkrétne Michalovi Blanárovi za 

chutný guláš a za ceny, ktoré zakúpil a Viliamovi Šulíkovi, ktorý pomohol s organizovaním 

a taktiež pracovníčkam obecného úradu. Ďalej poďakoval miestnej organizácii červenému kríža 

pod vedením p. riaditeľky MŠ Zradulovej a ostatným ktorí, pomohli pri organizovaní súťaží pre 

deti na futbalovom ihrisku pri príležitosti dňa detí.  

 

15. Záver 

V závere starosta obce poďakoval všetkým prítomným a poprial pekný víkend. 

V Černíku 21.06.2019 

Zapísala: Michaela Cigánová 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Mário Novák 

                                 Mgr. Alena Vráblová 


